
PROTOKÓŁ NR 67/14

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 7 stycznia 2014 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 14:00, a zakończyło o 15:40.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Teresa Szczepańska,

3. Zofia Ujma,

4. Roman Kołodziej,

5. Artur Wrona.

                      Nieobecni usprawiedliwieni: Kamila Pietraszek, Adam Bierowski, Mariusz Kubiak, Paweł Pituch.

Zaproszone osoby:

6. Andrzej Machnica,

7. Anna Perłowska,

8. Jadwiga Bartosik,

9. mieszkańcy.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Wysłuchanie mieszkańców z ul. (…).

3. Sprawy różne.

Ad. 1 Posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej zostało zorganizowane na prośbę mieszkańców z

ul. (…), którzy przybyli z problemem dotyczącym dużych dopłat do ogrzewania.

Posiedzenie  otworzyła  i  przywitała  zebranych  Pani  Anna  Klepacz,  przewodnicząca  K.G.K.,  poprosiła  P.

Perłowską – dyr. ZEZK-u o wyjaśnienie problemu. 

Ad. 2 Pani Dyrektor oświadczyła że koszty ogrzewania lokali których najemcami byli  przybyli na

posiedzenie mieszkańcy, są rzeczywiście niewspółmiernie wysokie w stosunku do innych lokali ogrzewanych

przez kotłownię.

Kotłownia  była  zbudowana przez  PEC na  wniosek  zarządcy,  lokatorzy  nic  nie  wiedzieli  o  tej  inwestycji.

Aktualnie, mimo że płacą regularnie czynsz z naliczoną należnością za ogrzewanie, zostali powiadomieni o

wysokich niedopłatach do ogrzewania.

Kwoty jakie mają dopłacić są w wysokości od kilku do kilkunastu tysięcy złotych.

Mieszkańcy nie są w stanie uregulować tak wysokich dopłat, odwołują się od decyzji zapłaty.

Według P. Dyrektor ZEZK-u w najbliższym czasie ma nastąpić wykwaterowanie mieszkańców z ul. (…) a w

przyszłości te nieruchomości będą sprzedane w drodze przetargu.

Radni nie mają żadnej mocy sprawczej aby pomóc mieszkańcom. W gestii Pana Burmistrza jest rozwiązanie
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problemów tych mieszkańców.

Na  wniosek  jednego  z  przybyłych  mieszkańców,  odbędzie  się  jeszcze  jedno  posiedzenie  komisji  w  tym

temacie,  w  obecności  P.  Burmistrza,  oraz  specjalisty  od  ogrzewania.  O  terminie  mieszkańcy  zostaną

powiadomieni.

  

Ad. 3 W sprawach różnych miał być poruszony temat powstającego obiektu przy ul. Sienkiewicza. 

Niestety,  nie  przybył  żaden  urzędnik  który  by  poinformował  radnych  o  inwestycji,  tak  więc  posiedzenie

zakończono. 

Protokołowała:                                                                                                                    Przewodnicząca

Zofia Ujma                                                                                                          Komisji Gospodarki Komunalnej 
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